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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Carl-Oskar Bohlin (M)

2024/25:1051 Kustbevakningens bemanning

Det ställs allt större krav på den svenska Kustbevakningen. Det förändrade 
omvärldsläget kräver att vi använder alla tillgängliga resurser på rätt sätt. 
Kustbevakningen har i och med just det förändrade omvärldsläget fått ett 
bredare uppdrag och går ständigt för full maskin. De som faktiskt kan 
kustbevaka blir färre och färre, samtidigt som kraven ökar. Det medför att 
exempelvis miljöövervakning prioriteras ned samtidigt som vi vet att det 
förekommer riskabel trafik till exempel i vissa delar av Östersjön. I nuläget har 
Kustbevakningen i stort sett de fartyg man behöver för att klara uppdraget, 
medan själva bemanningen är utmanande. Det är en osäkerhet Sverige inte har 
råd med i rådande läge.

Jag vill därför fråga statsrådet Carl-Oskar Bohlin:

 

Har statsrådet för avsikt att förtydliga Kustbevakningens uppdrag och ge 
mandat för att kraftsamla kring vissa arbetsuppgifter, och har statsrådet någon 
plan för att framgent kompetensförsörja Kustbevakningen bättre så att man har 
den personalstyrka som krävs för att klara det breddade uppdraget?

………………………………………

Hanna Westerén (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-04-11
Besvaras senast
2025-04-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


